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De CR vergadert zes keer per jaar met de Raad van Bestuur. Daarnaast heeft de cliëntenraad nog 
eigen vergaderingen. De cliëntenraad wordt en is betrokken bij allerlei onderwerpen. Wanneer nodig 
wordt door de Raad van Bestuur formeel advies of instemming gevraagd.  

Woensdag 14 februari 2024 hebben de cliëntenraad en de Raad van Bestuur met elkaar overlegd.  

- Eerder is gesproken over de verkeersbordjes op het parkeerterrein in Breda. Revant vindt 
gastvrijheid belangrijk. Maar vindt het ook belangrijk dat mensen zich aan bepaalde regels 
houden die nu ongegrond op (verkeers)bordjes staan. Hoe wordt hierin een betere balans 
verkregen? Wim van de cliëntenraad is daarom samen met de coördinator Facilitaire zaken 
gaan kijken naar de bordjes op het terrein. Denk hierbij aan de bordjes ‘niet roken’ of ‘hier 
parkeren’, neem dan ook mijn handicap. Inmiddels zijn overbodige verkeersborden en 
stickers bij de entreedeuren weggehaald. De cliëntenraad vindt het een goede verbetering. 

- De cliëntenraad is geïnformeerd over het project Capaciteitsmanagement. Het is heel 
belangrijk dat de beschikbare tijden van behandelaren, artsen en behandelruimtes goed 
worden benut. Zeker omdat er steeds minder personeel beschikbaar is en de zorgvraag blijft 
toenemen. Hoe blijven we als Revant zoveel mogelijk revalidanten kwalitatief goed 
behandelen? En behouden medewerkers hun werkplezier? Een aantal uitgangspunten zijn 
voor het plannen van de afspraken/behandelingen op papier gezet. Binnenkort zal de 
cliëntenraad worden gevraagd om de Raad van Bestuur hierover formeel te adviseren.  

- De cliëntenraad is door een medewerker van de afdeling Financiën bijgepraat over de 
financiële situatie. 

- De cliëntenraad zoekt nieuwe leden. Bij interesse, stuur een mailtje naar cr@revant.nl. 
- Jac van de cliëntenraad zit in het Green Team. Het doel van het Green Team is ervoor zorgen 

dat Revant steeds meer rekening houdt met het milieu. Denk bijvoorbeeld aan goede 
afvalscheiding en minder verspilling. Revant heeft al een zilveren keurmerk. Onlangs was er 
weer een audit voor een herbeoordeling. De resultaten hiervan zijn nog niet bekend. 

Woensdag 13 december jl. was er overleg tussen de Raad van Bestuur en de cliëntenraad. 

Hieronder de belangrijkste onderwerpen: 

- De cliëntenraad heeft een positief advies gegeven over de begroting 2024 van Revant.  
- De cliëntenraad is geïnformeerd over het invoeren van startgesprekken met revalidanten na 

een succesvolle proef bij twee afdelingen. Een startgesprek wordt vooraf aan de 
revalidatiebehandeling  (telefonisch) gevoerd om te voorkomen dat een revalidant niet naar 
zijn afspraak komt en om beiderzijdse verwachtingen helder te krijgen. Tijdens een 
startgesprek komen onder meer de volgende onderwerpen aan bod: wanneer is de 
revalidant beschikbaar voor behandeling, hoe kan de revalidant het portaal (digitale dossier) 
gebruiken en wordt de revalidant geïnformeerd over de mogelijkheid van het beeldbellen.  


